

Title (en)
Cleaning device for a sponge cloth

Title (de)
Reinigungsgerät für ein Schwammtuch

Title (fr)
Appareil de nettoyage pour un tissu-éponge

Publication
EP 2612713 A1 20130710 (DE)

Application
EP 12150301 A 20120105

Priority
EP 12150301 A 20120105

Abstract (en)
The sponge cloth and a cleaning device arrangement has a cover (22) of a cleaning device (2), where the cleaning device is provided for receiving the sponge cloth that is provided with a wiping surface (43). A container (21) of the cleaning device is provided with a bearing surface (41). The cleaning device is made from thermally insulating, heat resistant and microwaveable material and is formed for the arrangement in a cooking chamber of a microwave oven. The bearing surface protrudes the wiping surface. The cleaning device has an exhaust opening.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein System umfassend ein Schwammtuch (4), das eine erste Wischfläche (43) aufweist und ein Reinigungsgerät (2) zur Aufnahme des Schwammtuchs (4), wobei das Reinigungsgerät (2) einen Behälter (21) mit einer ersten Lagerfläche (41) sowie einen Deckel (22) umfasst. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass das Reinigungsgerät (2) aus einem wärmeisolierenden, hitzebeständigen und mikrowellengeeigneten Material besteht und zur Anordnung in einem Garraum eines Mikrowellenofens ausgebildet ist, wobei die erste Lagerfläche (41) die erste Wischfläche (43) des Schwammtuchs (4) überträgt und das Reinigungsgerät (2) eine erste Abdampföffnung aufweist. Mit der Erfindung wird eine einfache und hygienische Reinigung des Schwammtuchs (4) in einer Mikrowelle ermöglicht.

IPC 8 full level
B08B 1/00 (2006.01); **A47L 13/16** (2006.01); **A47L 13/51** (2006.01); **A61L 2/12** (2006.01); **A61L 2/26** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47L 13/16 (2013.01); **A47L 13/51** (2013.01); **B08B 1/50** (2024.01)

Citation (search report)

- [XY] WO 2010009497 A1 20100128 - STAFFARENA CORP PTY LTD [AU], et al
- [Y] US 6270275 B1 20010807 - MARTZ JASUN [US]
- [A] US 2007267042 A1 20071122 - MENZIES GENE [US]
- [A] US 2008066245 A1 20080320 - MONICO ALFRED [US]
- [A] FR 2890866 A1 20070323 - READ ALINE [FR]

Cited by
WO2016115644A1

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2612713 A1 20130710

DOCDB simple family (application)
EP 12150301 A 20120105